
Řečkovice - návrh úpravy prostoru kolem nákupního centra Vysočina

počet procenta
Celkem odpovědělo 5 100%

Pohlaví muži 1 20%
ženy 4 80%

Věk do 25 roků 1 20%
26-40 roků 2 40%
41-55 roků 1 20%
56-70 roků 1 20%
71 a více roků 0 0%

Bydlím v MČ Řečkovice
ano 4 80%
neodpovědělo 1 20%

areál obchodního centra Vysočina navrštěvuji 
denně 0 0%
spíš jednou za týden 3 60%
spíš jedno za měsíc 2 40%
téměř sem nechodím 0 0%

Návrh prostoru obchodního centra Vysočina se mi
líbí 2 40%
nelíbí 2 40%
žádná/nezvoleno 1 20%



Poznámky a názory, které byly vepsány do dotazníku:

číslo dotazníku
návrh se mi 

líbí/nelíbí bydlím v MČ co se na návrhu líbí co se mi nelíbí/jiný názor
17 líbí ano Objekt je prostorný, vzdušný a světlý

27 nelíbí ano

Líbí se mně, že zústává zachována kompaktní 
travnata plocha u Sokolovny a část stavájících 
dřevin. Škoda, že v návrhu není specifikována 
druhová skladba.

Návrh, snažící se oživit současný rozpačitý prostor, vyúsťuje v 
obdobně nejasně formulované funkční plochy bez výrazného nápadu. 
Působí celkově fádně, neujasněná koncepce, potenciál území je 
zase málo využit. Nabízí se více možností pro sezonní rekreačně 
sportovní i společenské vyžití v návaznosti na sokolovnu apod. Vodní 
plochy jsou sice atraktivní, ale u parkovacích stání? Možná by stálo 
zato se nad návrhem sejít s autorkou, než MČ začně něco konat 
(často i neuváženě)na základě ideovího návrhu.

35 nelíbí nevyplněno Je to zbytečné.

anketa z úřadu líbí ano
Řešení odpovídá dnešní době, teď to tam 
vypadá jak za dob normalizace.

anketa z úřadu nevyplněno ano

Koncepce umožnující větší provoz - pohyb lidí je dobrá, možná b 
stačil jeden vodní prvek uvnitř nákupního centra, dále o trochu více 
vzrostlejších stromů > stín pro velkou dlážděnou plochu.
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